
BR. 0002.38.2017 

Protokół  Nr XXXVIII/17 
z 38 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 30 października 2017r. 

 

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2017 r. 

 poz. 1875) 38 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył Przewodniczący Rady Andrzej 

Rakowski. 

W sesji na 15 radnych uczestniczyło 13-u. Radni nieobecni: Tomasz Furyk i Edward Żaba. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy – Krzysztof Szczeponik, 

- Skarbnik Miasta i Gminy – Magdalena Sączawa – Szwedowska, 

- Sekretarz Miasta i Gminy – Violetta Gaworczyk, 

- kierownicy referatów UMiG, 

- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 

- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powitał wszystkich zebranych na  

38 sesji Rady Miejskiej w Sobótce. Następnie przedstawiał porządek obrad sesji, który 

przedstawiał się następująco: 

 

1. Interpelacje i zapytania. 

2. Wolne wnioski i komunikaty. 

3. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 28 września 2017r. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 18 września do  

13 października 2017 r. 

5. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 

2017-2020. 

6. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2017 r.  

7. Uchwała w sprawie przekazania Ochotniczej Straży Pożarnej w Rogowie Sobóckim 

środków pieniężnych. 

8. Uchwała w sprawie zniesienia pomnika przyrody. 

9. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

10. Uchwała w sprawie opłaty od posiadania psów. 

11. Uchwała w sprawie opłaty miejscowej. 

12. Uchwała w sprawie określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku leśnego. 

13.  Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych na terenie Gminy Sobótka. 

 

Ad. 1  

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 powiedział, że na  

ul. Chwałkowskiej jest bardzo duży ruch samochodów wyjeżdżających ze Skalimexu i 

mieszkańcy proszą o interwencję, ponieważ wiele wyjeżdżających samochodów nie ma 

założonych przykrywających plandek i samochody te wznoszą dużo kurzu. Dodał, że np. 

SKSM polewa wodą jezdnię i pilnuje zamykania swoich samochodów plandekami. W 

imieniu mieszkańców poprosił, aby gmina zwróciła na to uwagę władzom Skalimexu.  

Pan Marek Juraszek Sołtys Miejscowości Sulistrowiczki poinformował, że jedna z tablic 

ograniczających prędkość w Sulistrowiczkach została chyba przez kogoś zdemontowana i na 

wjeździe nie ma znaku ograniczającego prędkość do 40 km/h (z drugiej strony, od strony lasu 

to ograniczenie funkcjonuje).  

Pani Aleksandra Bąkowska odpowiedziała, że sprawa ta zostanie zgłoszona do Starostwa.  



Pan Marek Juraszek Sołtys Miejscowości Sulistrowiczki zapytał, czy coś już wiadomo w 

sprawie sobotniego spotkania, czy jeszcze jest za wcześnie? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski odpowiedział, że wstępne rozmowy 

były prowadzone, ale o szczegółach porozmawiają po sesji.  

Ad. 2  

Pan Wiesław Drozdowski Dyrektor ŚOKSiR serdecznie zaprosił na uroczystości związane 

z 99 Rocznicą Odzyskania Niepodległości w sobotę 11 listopada 2017r.  

Ad. 3 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (13 głosów „za”, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 28 września 2017 r.  

 

Ad. 4 

Radna Ewa Białobrzeska poinformowała, że pocztą e-mail Radni otrzymali uzasadnienie 

wyroku sądu w sprawie uchylenia Zarządzenia Burmistrza MiG Sobótka odwołującego 

Dyrektora SP Nr 1. Zaznaczyła, że w sprawozdaniu Burmistrza, w zakresie oświaty nie ma na 

ten temat żadnej informacji. Zapytała, czy od tego wyroku wniesiono odwołanie i jakie dalsze 

kroki podjęto? Dodała, że takie uzasadnienie wyroku rodzi nową sytuacje prawną.  

Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczeponik odpowiedział, że wyrok jest prawomocny i 

Burmistrz się od niego nie odwołał.  

Radna Ewa Białobrzeska zapytała jakie skutki prawne wywołuje ten wyrok? 

Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczeponik odpowiedział, że takie, jak wskazane w 

uzasadnieniu do wyroku tzn. unieważniono zarządzenie Burmistrza.  

Radna Ewa Białobrzeska zapytała jakie wszystkie skutki prawne rodzi unieważnienie 

zarządzenia i sam wyrok? Dodała, że na Komisji Oświatowej otrzymali informację, że 

kancelaria prawna nie ma jeszcze uzasadnienia do wyroku, a w związku z tym nie są 

podejmowane żadne kroki. Przypomniała, że na ostatniej sesji Burmistrz powiedział, że 

będzie się odwoływał, a teraz słyszą, że odwołania nie było. Poprosiła o wykładnię prawną, 

jakie skutki prawne rodzi takie unieważnienie zarządzenia. 

Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczeponik odpowiedział, że przekaże to zapytanie 

Burmistrzowi. Dodał, że jest to sprawa powadzona przez Burmistrza i kancelarię i nie są to 

tajne dokumenty. Zaznaczył, że uchylenie zarządzenia w żaden sposób nie przywraca 

Dyrektora do pracy, ponieważ o przywrócenie na stanowisko toczy się dopiero sprawa w 

Sądzie Pracy. 

Radna Ewa Białobrzeska zapytała, co w sytuacji, kiedy kolejnym Zarządzeniem Burmistrza 

na stanowisko Dyrektora powołana jest już inna osoba?  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powiedział, że pojawia się również 

pytanie, czy to nie pociągnie za sobą jakiś skutków finansowych? 

Radna Ewa Białobrzeska powiedziała, że jako Rada chcieliby, aby takie informacje były im 

przekazywane. 

Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczeponik odpowiedział, że toczy się postępowanie przed 

sądem i nas reprezentuje kancelaria prawna i nie bardzo wie jak miałoby wyglądać 

informowanie Rady o każdym etapie postępowania. Poprosił o sprecyzowanie tego.  

Radna Ewa Białobrzeska powiedziała, że na posiedzenie komisji otrzymała odręczną 

informację kancelarii, że kancelaria nie posiada jeszcze uzasadnienia do wyroku, a doskonale 

wie, że mając sygnaturę sprawy z uzasadnieniem do wyroku można zapoznać się w 

Internecie. Dodała, że jest to niepoważne traktowanie Rady przez kancelarię.  

Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczeponik powiedział, że nie zna aż takich szczegółów tej 

sprawy, ale być może na czas pisania tej informacji kancelaria nie posiadała jeszcze 

uzasadnienia. Jeszcze raz podkreślił, że nie bardzo rozumie jak mieliby informować Radę o 

każdym etapie tej sprawy.  

Radna Ewa Białobrzeska powiedziała, że w sprawozdaniu Burmistrza w zakresie oświaty 

powinna znaleźć się jakaś informacja na ten temat. 
 

 



Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 

2017-2020 wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Magdalena Sączawa - Szwedowska 

Skarbnik MiG.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XXXVIII/286/17 w załączeniu 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2017 rok wraz  

z uzasadnieniem przedstawiła Pani Magdalena Sączawa - Szwedowska Skarbnik MiG.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XXXVIII/287/17 w załączeniu 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przekazania Ochotniczej Straży Pożarnej w Rogowie Sobóckim 

środków pieniężnych wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Magdalena Sączawa - 

Szwedowska Skarbnik MiG. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XXXVIII/288/17 w załączeniu 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody przedstawiła Pani Aleksandra 

Bąkowska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Uchwała Nr XXXVII/289/17 w załączeniu 
 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

przedstawił Pan Tomasz Miela. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XXXVIII/290/17 w załączeniu 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów przedstawił Pan Tomasz Miela. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XXXVIII/291/17 w załączeniu 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej przedstawił Pan Tomasz Miela. 

 



Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XXXVIII/292/17 w załączeniu 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku leśnego przedstawił Pan Tomasz 

Miela. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XXXVIII/293/17 w załączeniu 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych na terenie Gminy Sobótka przedstawiła Agata Rekść. Dodała, że projekt tej 

uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powiedział, że niestety nie ma na sesji 

Pana Jacka Ostrowskiego Kierownika Referatu Oświaty więc gdyby pojawiły się jakieś 

szczegółowe pytania dotyczące projektu to będzie problem z udzieleniem odpowiedzi na nie. 

 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 

Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 

 

Uchwała Nr XXXVIII/294/17 w załączeniu 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  

i zamknął 38 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 

Sesja trwała w godz. 13:00 do 13:40 

 
 

Protokołowała 

Agata Rekść 


